《单词百科:infrastructural是什么意思?infrastructural怎么发音?infrastructural的解释和用法》

英语单词infrastructural是什么意思?infrastructural怎么读?infrastructural怎么发音?美加网为您整理了infrastructural的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



infrastructural怎么读

infrastructural的读音:[nfr 'str kt r l]

infrastructural的意思

1、adj.基础结构的基础设施的;

infrastructural的双语例句

1. The vulnerable infrastructural facilities are the bottlenecks that constrain the economic development in Wulin Mountain Areas.

摘要基础设施薄弱是制约武陵山区经济发展的瓶颈.

2. Standards for CBD are being established but standardized infrastructural components do not exist.

CBD的标准正在建立中,但标准化的基础设施组件尚未存在.

3. In infrastructural arrangement, free-standing projects are often financially infeasible due to large project risks.

在基础设施建设中,独立的项目常常因为巨大的项目风险在融资上是不可行的.

4. As a result, frameworks are being introduced with a high content level of proprietary infrastructural components.

因此, 架构正在随着专有基础设施组件的高满意程度一起引入.

5. Must increase the investment dynamics unceasingly, strengthens the countryside qZZ.com infrastructural facilities.

要不断加大投入力度,加强农村基础设施建设,

6. For instance, the Asian-Pacific region aviation infrastructural facilities is not same as.

例如, 亚太地区 的航空<mark>基础设施并不</mark>相同.

7. Severe damages of the college infrastructural facilities.

学校基础设施损毁严重.

8. The construction of such infrastructural facilities as library has not been given enough attention.

人们对中小学校图书馆室等基础功能设施建设重视不够.

9. City highway traffic infrastructural construction has became one of the restriction urban development principal contradictions.

城市公路交通基础设施建设己成为制约罗定市城市发展的主要矛盾之一.

10. Achieving zero-carbon space and water heating presents a distinct set of infrastructural challenges to the industry.

实现零碳空暖和水暖对产业在基础设施方面提出了一系列不寻常的挑战.

11. It will be much better starting right now at the beginning of the infrastructural development.

所以在基础设施发展的开始阶段就马上开始这些工程会更加有益.

12. Is it inevitable that our environment would be adversely affected by our economic and infrastructural development?

可是,环境受到破坏,是不是经济起飞和基建发展的必然后遗症哩?

以上是美加网为您整理的infrastructural怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于infrastructural的用法、infrastructural的释义、infrastructural的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/infrastructural

